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Gebiedsverslag Rozenburg 2020

De molen van Rozenburg en het gebiedskantoor & stadswinkel.
In de vlaggenmasten wapperen de vlaggen van Rotterdam, de Provincie Zuid-Holland en Rozenburg
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Bijlage: Overzicht bewonersinitiatieven

De Rozenburgse molen was gedurende de eerste lockdown getooid met een ‘Hart voor de Zorg’,
net als vele andere molens in Nederland. Hier staat de molen gepavoiseerd in de vreugdestand in verband

met Koningsdag. Een evenement dat dit jaar ook op Rozenburg niet doorging.

Op Rozenburg worden Koningsdag, Dodenherdenking, Bevrijdingsdag en Veteranendag in samenwerking met
stichting Oranjecomité Rozenburg georganiseerd.
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Voorwoord

Inleiding
Voor u ligt het Gebiedsverslag van het Gebied Rozenburg 2020. Een jaar dat voornamelijk
wordt gedomineerd door de pandemie. Het is mij, als (waarnemend) technisch-voorzitter van
de Gebiedscommissie Rozenburg, een dankbare taak dit Gebiedsverslag namens de
Gebiedscommissie Rozenburg aan u te kunnen presenteren.

Corona-pandemie
Ik kan er niet aan ontkomen om allereerst en bovenal stil te staan bij de pandemie die
Nederland in maart 2020 trof en die gedurende de rest van het jaar van grote invloed is
geweest in ieders leven en dus ook in de Rozenburgse samenleving. We denken daarbij
allereerst aan inwoners die getroffen zijn door dit virus. Aan slachtoffers en nabestaanden.
Aan inwoners die hierdoor met gezondheidsklachten te maken zullen blijven houden. Aan
mensen die door deze crisis hun baan en inkomsten kwijtraakten. Aan kinderen die thuis
kwamen te zitten toen scholen dicht moesten. Aan ondernemers die moeite hebben het hoofd
boven water te houden omdat de bedrijfsvoering niet langer door kon gaan. Vele festiviteiten
en activiteiten konden ook op Rozenburg geen doorgang vinden. Het mag duidelijk zijn, het
coronavirus raakt ons allemaal.
Tegelijk ontstonden er fantastische initiatieven door diezelfde inwoners en diezelfde
ondernemers. Ging er een golf van saamhorigheid en eensgezindheid door het dorp om
samen de schok te boven te komen, en dat terwijl niemand eigenlijk wist wat ons nog te
wachten stond. De beelden uit Italië en Spanje nog op ons netvlies.
Er ontstonden prachtige ideeën vanuit alle kanten van onze samenleving om er voor elkaar te
zijn. De Rozenburgse kerken luidden tijdens de eerste ‘lockdown’ elke woensdagavond de
kerkklokken, een initiatief dat gestart is bij de Rotterdamse Paradijskerk en waar uiteindelijk
meer dan 1000 geloofsgemeenschappen in Nederland aan meededen onder de noemer
‘Klokken van Hoop’. Zo ook werden in Nederland honderden molens getooid met een ‘Hart
voor de Zorg’. Onze Rozenburgse korenmolen ‘De Hoop’, die een plek kent midden in ons
dorpshart, deed ook aan deze maatschappelijk betrokken uiting mee. Inwoners organiseerden
een ‘Berenjacht’ voor de jonge Rozenburgers. Als Gebiedscommissie stuurden we naar alle
ruim 5500 huishoudens een ansichtkaart met daarop diverse contactgegevens van hulp- en
welzijnsorganisaties zodat onze inwoners altijd ergens terecht konden met (hulp-)vragen.
Daaraan een zakje bloemenzaad, ‘vergeet-me-nietjes’. We lieten bij gebiedskantoor en alle
dorpsentrees de ‘Vlag van Verbondenheid’ wapperen en bezorgden bloemen bij medewerkers
en inwoners van Rozenburgse verzorgingshuizen. Het machteloze gevoel veranderde zo in
een gevoel van hoop in een barre tijd die nog altijd voortduurt.

Gebiedscommissie van Rozenburg
Op 18 maart 2020 zouden we samen met Rotterdam stilstaan bij het feit dat het alweer 10 jaar
geleden is dat de Gemeente Rozenburg als deelgemeente verderging in het grote Rotterdam.
We zijn het College dankbaar dat ook zij dat hebben willen benadrukken door de Erasmusbrug
in de Rozenburgse kleuren rood en geel uit te lichten. Helaas gooide ook hier de pandemie,
slechts vijf dagen voor uitvoering, roet in het eten. Alle activiteiten werden geschrapt en de
brug werd die dag niet verlicht. Zowel College, bij monde van Wethouder Kathmann, als
Gebiedscommissie Rozenburg, hebben inmiddels de wens uitgesproken op een later ogenblik
hier alsnog op gepaste wijze bij stil te staan.
Daarnaast had Rozenburg een primeur. In maart moesten we als Gebiedscommissie
Rozenburg vanwege verhuizing naar buiten Rozenburg afscheid nemen van ons
gebiedscommissielid dhr. Jeffrey Kruis (Leefbaar Rotterdam). Zijn opvolger, dhr. Frits
Elenbaas, mocht ik in de vergadering van juni installeren. De allereerste digitale installatie van
een gebiedscommissielid in Rotterdam was een feit!
In mei was ook mijn tweede termijn van een jaar als technisch-voorzitter van de
Gebiedscommissie Rozenburg voorbij. Omdat de Gebiedscommissie niet fysiek bij elkaar mag
komen, kan er niet gestemd worden voor het voorzitterschap voor een nieuwe termijn. Het
College houdt vooralsnog vast aan haar besluit om de laatstgekozen technisch-voorzitters
gedurende de tijd aan te wijzen als ‘waarnemend’ technisch-voorzitter.
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Landtong Rozenburg
‘Het is van groot belang voor alle partijen om spoedig rust te creëren op dit dossier zodat de
Landtong op een correcte manier behouden kan blijven als het natuur- en recreatiegebied van
Rozenburg en de Rozenburgers.’
Dat schreef ik in mijn voorwoord in het Gebiedsverslag Rozenburg van 2019. Nog altijd is niet
definitief geborgd dat dit gebied behouden kan blijven als natuur- en recreatiegebied. Hiervoor
is nog altijd een wijziging van het bestaande bestemmingsplan nodig. De bouw van
distributieloodsen hebben we gelukkig af kunnen wenden. Wel kregen we in 2020 te maken
met de bouw van een walstroominstallatie in het natuurgebied. Daarmee is de dreiging nog
niet voorbij en de rust nog niet aanstaande. We vrezen nog voor de komst van twee geplande
windturbines midden in de begrazingsweide van het natuurgebied. Rozenburg doet graag
actief mee aan de verduurzamingsopgave waar we met elkaar voor staan, al zou dat in onze
optiek niet ten koste mogen gaan van de aanwezige natuur. Natuur en verduurzaming. Beiden
zeer belangrijk, maar het een niet belangrijker dan het ander! We hopen in 2021 op een
driewerf ‘Leve de Landtong´!

Kleine Kernen
Rozenburg is samen met Pernis en Hoek van Holland één van de drie kleine kernen, ook wel
bekend als de buitengebieden van de Gemeente Rotterdam en door Wethouder Kathmann
vaak genoemd als ‘parels in de haven’. Onze kernen liggen ver verwijderd van de stad
Rotterdam. Dat vraagt niet alleen om een andere benadering of insteek van beleid, maar ook
specifieke aandacht als het gaat om allerlei andere zaken. Het Gebiedsplan en het Wijk Actie
Plan (WAP) zijn daar ook op ingericht, en het is goed dat ook in het voorwoord van dit
Gebiedsverslag apart te benoemen en nogmaals te benadrukken. We spreken de hoop en
verwachting uit dat zowel College als gemeenteraad zich ook in het nieuwe jaar onverminderd
in zullen zetten voor dit beleid zodat er spoedig na zaaien ook geoogst kan gaan worden.

Rozenburg, een dorp in de haven met vele grote projecten
Dat er veel gebeurd in onze directe omgeving mag duidelijk zijn. De bouw van de
Blankenburgverbinding (A24) onder Het Scheur door vordert gestaag. Dat geldt ook voor de
verlegging van de havenspoorlijn via het Theemswegtracé waarbij het spoor wordt verlegd
over de Rozenburgse Sluis en het treinverkeer niet langer over de Calandbrug gaat. Als het
gaat om bereikbaarheid is het een slechte zaak dat de Rozenburgse toerit op de
Thomassentunnel (A15 richting Europoort/Maasvlakte en Voorne-Putten) niet meer terug zal
keren na de oplevering van de Blankenburgverbinding en Knooppunt Rozenburg. Hopelijk
ontstaat die ruimte er wel als het Theemswegtracé is opgeleverd. Een vaak openstaande
Calandbrug die de ontsluiting en bereikbaarheid van ons dorp in de haven blijvend
problematisch houdt. Wij zetten ons daar, graag samen met u, voor in om tot passende
oplossingen te komen! Daarnaast zal het dorp Rozenburg ook te maken krijgen met grote
(ondergrondse) infrastructurele projecten. Rozenburg is aangewezen als een van de
pilotgebieden waar het warmtenet in de komende jaren wordt uitgerold. Dit gaat zoveel
mogelijk samen met de vervanging van het riool en overige nutsleidingen. Grote projecten
waarbij burgers, Gemeente en Gebiedscommissie blijvend met elkaar in verbinding moeten
blijven staan om dit succesvol te laten zijn!

Een speciaal woord van dank
Tot slot wil ik deze gelegenheid graag aangrijpen om onze inwoners en ondernemers hartelijk
te danken voor ieders inzet, geduld en betrokkenheid gedurende roerige en moeilijke tijden.
Maar ook een bijzonder woord van dank aan de collega’s van de gebiedsorganisatie
Rozenburg en alle ambtenaren aangesloten bij onze werkgroepen. Met elkaar wisten we ook
in deze maanden van thuis werken elkaar te vinden en het goede te doen voor Rozenburg.
Dat maakt dat we, ondanks de maatregelen, uit mogen zien naar een goede en vertrouwde
samenwerking in het nieuwe jaar!
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Het komende jaar
Wat het komende jaar zal brengen is in vele opzichten ongewis. Een werkplek voor de
Gebiedscommissie is er in het gebiedskantoor sinds 2018 al niet meer. Onze werkplek werd
toen al beperkt tot ‘op straat’, ‘in de wijk’ en ´thuis´, waarbij we de laatste negen maanden
vooral vanuit huis ons werk moesten zien vorm te geven.
Niet altijd een gemakkelijke opgave. Nu er zicht is op een vaccin hopen we dat we onze taak
en opdracht in de loop van het nieuwe jaar weer als vanouds mogen gaan invullen. Mensen
ontmoeten. Op bezoek gaan bij jubilerende bruidsparen. Fysiek vergaderen. Fysieke
bijeenkomsten met inwoners en ondernemers. En dat we weer mogen genieten van een
bruisend dorp met festiviteiten en activiteiten met vele vrijwilligers, de smeerolie van onze
samenleving. Ik wens het ons mooie Rozenburg toe. Ik wens het Rotterdam toe.
In het komende jaar zal de Gebiedscommissie Rozenburg zich hier met hernieuwde energie
voor inzetten, samen met haar partners en de gebiedsorganisatie, voor Rozenburg, de
Rozenburgers en de belangen van haar inwoners en ondernemers! Het afgelopen jaar hebben
we allemaal mogen merken dat onze gezondheid daarbij één van de belangrijkste
voorwaarden en ingrediënten is.
Ik wens u zodoende allen bovenal een gezond 2021, maar ook de kracht en de wijsheid om
ook uw taak als raadslid of lid van het College onverminderd met toewijding te kunnen
vervullen.

Namens de Gebiedscommissie Rozenburg,

R.J.B. Oosterlee
Lid & (waarnemend) technisch-voorzitter

___________________________________________________________________________

De Gebiedscommissie Rozenburg stuurde naar alle 5500 Rozenburgse huishoudens een kaart tijdens de eerste
lockdown om hen een hart onder de riem te steken.
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1. Communicatie met de participatie van de bewoners, maatschappelijke
organisaties en ondernemers in het gebied bij de voorbereiding, de
vaststelling en de uitvoering van het gemeentelijk beleid in de gebieden.

Voor u ligt het concept gebiedsverslag van de gebiedscommissie Rozenburg. Het betreft een
verslag over het kalenderjaar 2020. Het verslag geeft weer hoe de gebiedscommissie het
toegewezen budget voor participatie, bewonersinitiatieven en representatie heeft uitgegeven.

Participatie en Representatie

De gebiedscommissie Rozenburg heeft in 2020 in totaal 13 fysieke
participatiebijeenkomsten en 26 digitale participatiebijeenkomsten gehad. Kijk hieronder
voor meer informatie hierover.

Aantal keer Fysiek Activiteit
3 Fysiek Gebiedscommissievergaderingen
1 Fysiek BOT-overleg
1 Fysiek Comité Nationale Belangen
1 Fysiek Bijeenkomst afsluiting gebiedsconferenties
1 Fysiek Consultatie subsidie aanvragen Rotterdams

Cultuurplan
1 Fysiek Bijeenkomst integrale huisvestingsplan
1 Fysiek Herinneringstraining integriteit
1 Fysiek Symposium ouder worden in stedelijke

omgeving
1 Fysiek Algemene ledenvergadering EMR
1 Fysiek Wethouders bijeenkomst R’dams

Bestuursmodel met de
gebiedscommissieleden van Hoogvliet, Pernis
en Hoek van Holland erbij

1 Fysiek Wethouders gesprek Bokhove met
ondernemers over de doorsteek naar de
Pothof

Aantal keer Digitaal Activiteit
8 Digitaal Gebiedscommissievergaderingen
2 Digitaal BOT-overleg
1 Digitaal Omgevingsvisie
2 Digitaal Energietransitie
1 Digitaal Wethouders gesprek Kurvers over Rozenburg

aardgas vrij
1 Digitaal RMA Webinar
1 Digitaal Webinar Porthos
1 Digitaal Informatie bijeenkomst participatie gebieden

strategisch kader Wonen en Zorg
1 Digitaal Informatie bijeenkomst vervanging en aanleg

afmeerplaatsen Calandkanaal
1 Digitaal Informatie bijeenkomst evaluatie horecabeleid
1 Digitaal Informatiebijeenkomst ontwerp omgevingsvisie
1 Digitaal Tour de wijk – wethouder Kathmann
1 Digitaal Bewonersavond beheer Landtong
2 Digitaal Bijeenkomst Klankbordgroep Rozenburg

aardgasvrij
1 Digitaal Bijeenkomst Klaar voor Brexit
1 Digitaal Klankbordgroep Zuidoever
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De gebiedscommissie Rozenburg heeft in 2020 in totaal 16 representatieve
bijeenkomsten/functies vervult. Vanwege het coronavirus en de daar bijhorende
maatregelen ligt het representatieve gedeelte sinds 20 maart 2020 voor de gebiedscommissie
helemaal stil.

Nr. Aantal keer Activiteit
1 1 Nieuwjaarsreceptie Muziektheater De Ontmoeting
2 1 Nieuwjaarsreceptie Volkstuinvereniging Eurohof
3 1 Nieuwjaarsreceptie Popkoor Given
4 1 Nieuwjaarsreceptie Gemeente Rotterdam
5 1 Nieuwjaarsreceptie Gemeente Nissewaard
6 1 Nieuwjaarsreceptie Gemeente Westvoorne
7 1 Nieuwjaarsreceptie Vereniging Rozenburgse Bedrijven
8 1 Poëzie middag
9 1 Smookies Bonte Avond
10 2 Tafelverhalen
11 3 Bezochte bruidsparen
12 1 Afscheidsreceptie Burgemeester Jetten van de Gemeente Vlaardingen
13 1 Klankbordgroep Blankenburgverbinding Zuidoever
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1a. Het toepassen van interactieve beleidsvorming bij het opstellen van
wijkactieplannen.

De Gebiedscommissie Rozenburg heeft medio 2018 de Wijkagenda opgesteld. Aan inwoners
en ondernemers is een reactie gevraagd. De reacties zijn samen met de leden van de
Gebiedscommissie en ambtenaren besproken. Een groot aantal reacties zijn, waar mogelijk,
verwerkt in het Wijkagenda 2019 – 2022

De wijkagenda wordt jaarlijks uitgewerkt in een wijkactieplan. Dit wijkactieplan wordt met de
ambtenaren van de verschillende clusters in concept opgesteld en in de
gebiedscommissievergaderingen elk kwartaal besproken.

Het wijkactieplan 2020 is tot stand gekomen door een integrale aanpak van de verschillende
clusters om te kijken hoe wij aan de prioriteiten van de Wijkagenda invulling kunnen geven.

Bij drie van de vier grote Rozenburgse dorpsentrees wappert de vlag van Rotterdam naast die van Rozenburg.
Deze vlaggenmasten zijn in beheer van Oranjecomité Rozenburg. Ook wordt het Nederlandse vlagprotocol

gevolgd, hangt op 14 mei (Bombardement op Rotterdam) ook hier de Rotterdamse vlag halfstok en wappert op
11 oktober (Coming Out Day) de Regenboogvlag. Bij andere actualiteiten wapperen er bijpassende vlaggen.

Gedurende de eerste lockdown heeft zodoende ook hier de ‘Vlag van Verbondenheid’ gewapperd.
Een nieuw ‘welkom’-bord bij iedere dorpsentree zou er zo uit kunnen zien:
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2. Het beschikbaar stellen van middelen voor bewonersinitiatieven en
participatie.

Budget gebiedscommissies, wijkraden of wijkcomités
De gebiedscommissie beschikt over een budget voor participatie, bewonersinitiatieven en
representatie. Het budget 2020 bedroeg € 6.526.365,00 voor de gezamenlijke
gebiedscommissies, wijkraden of wijkcomités. In het jaarlijks verslag legt de
gebiedscommissies, wijkraden of wijkcomités verantwoording af over de besteding van het
budget, verdeeld naar de uitgaven voor participatie, bewonersinitiatieven en representatie.

Budget Gebiedscommissie Rozenburg 2020
De gebiedscommissie beschikt over een budget voor participatie, bewonersinitiatieven en
representatie. Het bedrag waar de Gebiedscommissie Rozenburg over beschikt wordt door het
college bepaald en bedraagt voor 2020 € 241.472,00

De uitgaven voor bewonersinitiatieven participatie en representatie zijn:
Rozenburg  Begroting Realisatie Saldo
Bewonersinitiatieven        165.644         56.663        108.981
Participatie en representatie          75.828         23.921          51.907
Totaal        241.472         80.584        160.888

(Zie de bijlage voor een uitsplitsing van de bewonersinitiatieven.)

De Calandbrug is nu, samen met het Theemswegtracé over de Rozenburgse Sluis, onze oeververbinding richting
Europoort, Maasvlakten en Voorne. De toerit op de A15 via de Thomassentunnel is definitief komen te vervallen

waardoor menig Rozenburger nu vaak voor een geopende Calandbrug staat. Het spoor wordt verlegd van
Calandbrug over de Rozenburgse Sluis (Theemswegtracé) wat voor Rozenburg een geluidsreductie oplevert.

Achter de Calandbrug ligt de Brittaniëhaven, met diverse ferryverbindingen met het Verenigd Koninkrijk. Zodra
er problemen zijn in de verkeersafwikkeling rond Brexit, heeft dit directe gevolgen voor de bereikbaarheid en

ontsluiting van ons dorp.
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3. Het (on)gevraagd (gekwalificeerd) advies geven aan het
gemeentebestuur.

Overzicht adviezen en terugkoppeling
De gebiedscommissies, wijkraden of wijkcomités zijn bevoegd het gemeentebestuur te
adviseren. Gebiedscommissies, wijkraden of wijkcomités kunnen gevraagd en ongevraagd
adviseren. Het College van B&W kan gemotiveerd afwijken van een advies van de
gebiedscommissie. Het College van B&W zorgt voor een onderbouwde en tijdige reactie. In
2015 was het percentage reacties 66%, in 2016 75%, in 2017 68%, in 2018 59% en in 2019
90%. Het College van B&W streeft ernaar om in 2020 100% van alle adviezen – gevraagd en
ongevraagd - gemotiveerd terug te koppelen aan de gebiedscommissies.
De Gebiedscommissie Rozenburg heeft 14 keer advies uitgebracht, waarvan 3 ongevraagde
en 11 gevraagde adviezen. Er is 14 keer terugkoppeling ontvangen op deze adviezen.
Onderstaande vindt u een overzicht van de adviezen.

Nr. Datum
uitgaand

Van Onderwerp

1 21-01-2020 B&W Gevraagd advies inzake Uitgangspunten vervoersplannen
2021

2 30-01-2020 B&W Gevraagd advies inzake Kansrijke evenementenlocaties
3 18-03-2020 B&W Gevraagd advies inzake Experiment pilot achterterrassen
4 28-04-2020 B&W Gevraagd advies inzake RES (regionale energie strategie)
5 28-04-2020 B&W Gevraagd advies inzake Jaarwisseling 2020
6 13-05-2020 B&W Gevraagd advies inzake Beleidsplan Maatschappelijke

ondersteuning, Jeugdhulp en LAT
7 27-07-2020 B&W Gevraagd advies inzake Beoordelingskader ROER
8 27-07-2020 B&W Ongevraagd advies inzake Overschot budget 2020 naar

2021
9 27-07-2020 B&W Ongevraagd advies inzake Representatie jubilerende

bruidsparen en 99+ers
10 28-07-2020 B&W Ongevraagd advies inzake Reactietermijn op adviezen
11 02-09-2020 B&W Gevraagd advies inzake Strategie Marien Zwerfafval
12 17-09-2020 B&W Gevraagd advies inzake beoordelingskader Roer ten

behoeve van omgevingsvisie
13 17-09-2020 Gem.

Raad
Gevraagd advies zienswijze NRD facetbestemmingsplan
geluid haven

14 24-09-2020 B&W Gevraagd advies over de evaluatie van het vlonderinitiatief

Burgemeester Aboutaleb (Rotterdam) en Burgemeester Wolf (Rozenburg), kort voor de herindeling, maart 2010.
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4. De voortgang van de doelen uit de Wijkagenda.

Wijkagenda 2019 – 2022

1 Levendigere dorpscultuur
Rozenburg heeft een levendige dorpscultuur met dorpsevenementen die volledig op
vrijwilligers draaien. Door de vergrijzing zal het moeilijker kunnen worden om voldoende
vrijwilligers te houden terwijl er voor bijvoorbeeld mantelzorg juist extra vraag zal ontstaan.
Participatiebijeenkomsten worden veelal door een zeer klein percentage van de inwoners van
Rozenburg bezocht. Het is nodig om nieuwe vormen van participatie te ontwikkelen, die beter
aansluiten bij de behoeftes van de inwoners.

Het samenhorigheidsgevoel van de bewoners op Rozenburg stimuleren
Een vrijwilligersfeest in 2020
organiseren voor de
vrijwilligers op Rozenburg.

Door de coronamaatregelen kan het vrijwilligersfeest niet
doorgaan in 2020, daarom zijn er wel presentjes uitgedeeld
aan alle vrijwilligers van Rozenburg.

Het project Kunst Verbindt in
2020 organiseren door SKCR.

Het project Kunst Verbindt is volgens afspraak georganiseerd.

In 2020 onderzoek en focus op
breed cultuuraanbod zowel op
school als in de vrije tijd voor
de jeugd in samenwerking met
KCR, DIA, Cultuurscout en
scholen (PO en VO).

In 2020 'Kunstkabel' gewonnen, een bedrag van € 20.000,-
waarbij; De Rozenhorst, Penta Rozenburg, Welzijnsorganisatie
DIA, de bibliotheek en de Cultuurschool samenwerken aan een
cultureel programma. Taal is kunst en kunst van taal. In
oktober 2020 en november 2020 zouden workshops worden
gegeven op school door de Cultuurschool (een commerciële
partij). Intentie was een mooie route o.i.d. als eindresultaat. Op
de Rozenhorst zijn wel workshops geweest, maar de
workshops op Penta Rozenburg hebben niet plaatsgevonden
door corona. Toegewerkt wordt naar een “kinderkunst lab”
waar jongeren hun ideeën uit kunnen werken. Kunstlab is
hiermee een vervolg van Kunstkabel en heeft uit de regeling
Sterker door Ideeën (in de kleine kernen) een subsidie
ontvangen. Er wordt naar gestreefd om in maart 2021 op
Penta Rozenburg een concreet vervolg uit te voeren.

In 2020 wordt het Vrijwilligers
Informatie Punt (VIP) als
meldpunt verder ontwikkeld.

VIP is in februari 2020 gestart. 2 vrijwilligers coördineren
vraag/aanbod vacatures en vragen van vrijwilligers. Tijdens de
coronamaatregelen zijn we digitaal verder gegaan, via o.a.
WhatsApp groep.

Er worden in 2020 vier
Dialoogtafels ter bevordering
van de sociale samenhang op
Rozenburg georganiseerd.

In februari 2020 gestart met werven van 28 inwoners via de
wekelijkse markt. Tijdens 'de intelligente lockdown' vanwege
het coronavirus zijn we digitaal verder gegaan. Er zijn
individuele filmpjes gemaakt, getoond via Welzijnsorganisatie
DIA.

De Rozenburgse voorzittershamer wordt nog altijd gebruikt en stamt nog uit de tijd dat Rozenburg een
zelfstandige gemeente was. Op woensdag 18 maart 2010 werd Rozenburg onderdeel van Rotterdam.
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Welke participatiemethodieken kunnen wij op Rozenburg inzetten om meer bewoners te
bereiken?

Op 4 juli 2020 wordt er op
Rozenburg een Veiligheidsdag
georganiseerd.

Dit is komen te vervallen door de coronamaatregelen. In Q1
2021 zal worden bekeken of én hoe dit wel gerealiseerd kan
worden.

Op maandag 5 oktober 2020
zal er een bijeenkomst over
het ‘Donkere Dagen Offensief’
op Rozenburg georganiseerd
worden.

Vervallen i.v.m. coronamaatregelen. In Q1 2021 zal worden
bekeken of en hoe dit wel gerealiseerd kan worden.

In 2020 biedt het Sportbedrijf,
de (sport)verenigingen d.m.v.
een marketingtool, aan te
kijken naar hoe zij ervoor
staan. Waar liggen kansen en
wat willen we bereiken voor de
toekomst.

Wordt verplaatst naar 2021, in verband met het coronavirus.

In 2020 is het digitale
Participatie Platform voor
Rozenburg gerealiseerd.

Dit is conform afspraak afgerond.

Er worden in 2020 vier
kennismakings-workshops
door DIA georganiseerd.

In februari 2020 gestart met thematische workshop:
eenzaamheid/verbondenheid. Vanaf half maart digitaal verder
gegaan. Vanaf juni fysiek in twee groepen verder gegaan.

Een levendiger gebiedscentrum in Rozenburg
In 2020 minimaal vier
activiteiten op en rond het
Raadhuisplein faciliteren in
samenwerking met de
ondernemers.

Ook 2e helft 2020 volledig door corona gecanceld. Dit was wel
al voorbereid.

In 2020 op het winkelcentrum
i.s.m. de Cultuurscout
minimaal 1 kunstproject
uitvoeren.

Het kunstwerk 'Ruiter te Paard' is geplaatst.

In 2020 een start maken met
een bewustheidscampagne
om Armoede bespreekbaar te
maken op Rozenburg.

Wordt doorgeschoven naar het WAP 2021. Maar deze
maatregel is wel voorbereid in 2020.

Op 18 maart 2020 is
Rozenburg 10 jaar onderdeel
van de gemeente Rotterdam.
Er zullen allerlei activiteiten in
dit kader door de GC worden
georganiseerd.

Het programma was op 18 maart 2020 helemaal klaar, maar
kon niet doorgaan door het coronavirus. Deze actie wordt
doorgeschoven naar 24 maart 2021.

Op 14 februari 2020 komt het
college van B&W van de
gemeente Rotterdam naar
Rozenburg om met bewoners
en ondernemers te praten over
wat er leeft en speelt in het
gebied.

Dit heeft op 24 januari 2020 plaats gevonden en was zeer druk
bezocht.
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2 Toekomstbestendigere en duurzamere woningen
Met Ressort Wonen als de meest duurzame woningbouwcorporatie van Rotterdam, twee extra
windmolens op de Landtong en het bijzonder project Power to Gas (energie opslag door
zonne-energie om te zetten in aardgas) is Rozenburg op weg om een echte voortrekkersrol te
vervullen in duurzaamheid en zelfstandigheid.
Nu er toch een aansluiting komt op het warmtenet van o.a. de AVR kunnen ook particuliere
woningen hierop aansluiten. Dit is echter bij bestaande woningen minder eenvoudig. Er zijn
aanpassingen nodig.
Er wordt gezocht naar een rol voor de omliggende industrie in het energieprogramma van de
woningen. Tevens is het nodig om nu al stappen te zetten in de doelstelling Rotterdam
Aardgasvrij in 2040.
Op verschillende plekken op Rozenburg veroudert de particuliere woningvoorraad en blijft de
waardeontwikkeling achter bij de rest van Rotterdam maar ook op Voorne-Putten. Dit maakt
investeren moeilijker en risicovoller. Om deze tendens te doorbreken is een integrale aanpak
nodig die bovendien kan bijdragen aan de verduurzamingsdoelstelling en om woningen
geschikt te maken voor ouderen om langer thuis te blijven wonen. Er zijn veel
eengezinswoningen op Rozenburg terwijl er vergrijzing is en de bevolking niet groeit. (Na vele
jaren krimp is er op dit moment sprake van stabilisatie). Subsidie voor verbetering en
verduurzaming is zeer wenselijk om investeringen te stimuleren (en waardeontwikkeling te
verbeteren).
Mogelijke maatregelen:

Er wordt een start gemaakt met stimuleren van projecten op gebied van duurzaamheid
en energietransitie op Rozenburg

Conferentie Lokale
Energietransitie Rozenburg
2020.

Deze Conferentie is digitaal georganiseerd en was een
succes met meer dan 300 aanmeldingen.

Ressort Wonen zal in 2020
minimaal 150 woningen met
zonnepanelen uitrusten. Ook
het oprichten van een
Energiecoöperatie Rozenburg
is in 2020 een feit.

Ressort Wonen heeft voor 2020 reeds 250 woningen van
zonnepanelen voorzien. De Energiecoöperatie Rozenburg is in
2020 een feit.

In 2020 een bijeenkomst
Bedrijven en Duurzaamheid
i.s.m. Klankbordgroep
organiseren.

Wordt doorgeschoven naar WAP 2021.

Het opzetten van een
inloopspreekuur in 2020 voor
bewoners voor al hun vragen
rond duurzaamheid en de
energietransitie.

Deze heeft 1 keer plaatsgevonden. Door de
coronamaatregelen wordt in 2021 een digitale variant
gehouden.

In 2020 minimaal 3
bijeenkomsten van
Duurzaamheidskring met
ondernemers met Rozenburg.

Wordt doorgeschoven naar WAP 2021.

Het gebied is goed geïnformeerd over de plannen rond de energietransitie op
Rozenburg

In 2020 zal er
communicatieplan voor de
bewoners van Rozenburg
worden opgesteld voor fysieke
en bewustwordingsacties voor
energiebesparende
maatregelen.

Is besproken met de Gebiedscommissie.
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Het opzetten van een digitaal
platform in 2020 waarbij de
bewoners van Rozenburg
bewonersinitiatieven rond
duurzaamheid en de
energietransitie kunnen
aanvragen.

Dit wordt op stedelijk niveau opgezet, ik zal monitoren hoe dit
loopt zodat dit ook in Rozenburg onder de aandacht gebracht
kan worden.

In 2020 wordt er een
nieuwsbrief over de
Energietransitie uitgebracht en
huis aan huis verspreid.

Uitgevoerd.

Het organiseren van een
energiemarkt in 2020 voor de
inwoners van Rozenburg.

I.p.v. een energiemarkt is op 27 oktober 2020 een digitale
energieconferentie gehouden met meer dan 300 deelnemers.

In 2020 is de planvorming
uitbreiding windpark Landtong
Rozenburg gerealiseerd.

Rijks-vastgoedbedrijf doet een marktconsultatie (zomer) en
mogelijk daarna een tenderprocedure (najaar).

Kwaliteit vastgoed en buitenruimte op peil houden in het gebied
In 2020 de afronding sloop
woningen Welgelegen.

Wordt doorgeschoven naar het WAP 2021. Voorbereiding is
wel gebeurd in 2020.

SB zal in 2020 twee keer voor
de gebiedscommissie een
presentatie houden over
werkzaamheden op
Rozenburg. 1 keer voor de
werkgroep Kleine Projecten en
één keer voor de gehele
gebiedscommissie.

Inmiddels is J.E. Craenen door J. van Herreveld opgevolgd.
Door haar is de 2e presentatie eind 2020 aan de
Gebiedscommissie gegeven.

In 2020 worden er minimaal 3
maritieme objecten
aangebracht in het
winkelcentrum. De
winkeliersvereniging EMR wil
graag een echte
havenuitstraling creëren.

Nog geen verdere voortgang, wordt in 2021 opgepakt. Wel
voorbereiding gehad in 2020.
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3 Aantrekkelijkere leefomgeving (beter groen en meer recreatieve mogelijkheden)
Rozenburg is, anders dan veel buitenstaanders denken, een ontzettend groen dorp. Dat is
ingebouwd in het ontwerp van het dorp met een groengordel als buffer tegen de invloeden van
de industrie. Ook binnen in het dorp zijn er veel groenvoorzieningen en is het dorp ruim
opgezet met eveneens ruime binnen gebieden tussen de bebouwing. De belevingswaarde van
het groen is niet overal even groot. Het is een hier en daar wat saai en soms achterhaald.
De recreatieve mogelijkheden in Rozenburg zijn ondanks de ruime opzet beperkt maar er zijn
een aantal kansen om dit te verbeteren. De Boulevard langs Het Scheur (de Nieuwe
Waterweg is slechts het stukje tussen Maeslantkering en de Maasmond bij Hoek van Holland)
is een interessant gebied maar nu ingericht als een kale dijk. Dit kan met een goed ontwerp
beter met een aantrekkelijkere inrichting van dijk en veerstoep.
Ook voor de Landtong geldt dat door het toevoegen van activiteiten en voorzieningen de
recreatieve waarde sterk kan toenemen.
De recreatieve mogelijkheden binnen Rozenburg zijn verder te verbeteren door het
organiseren van Rotterdamse evenementen waar Rozenburg en de haven een rol in spelen.

Een impuls geven aan het groen in Rozenburg
In 2020 is de
Beheerovereenkomst
Landtong geeffectueerd.

De beheerovereenkomst is gereed en gecommuniceerd naar
de bewoners en de Gebiedscommissie.

In 2020 onderzoeken naar de
mogelijkheden voor
vergroening van het
winkelcentrum samen met de
ondernemersvereniging EMR.

Dit gaat voorlopig niet gebeuren. Hier zijn momenteel geen
financiën voor.

In 2020 in samenwerking met
Eneco, financiële participatie
windpark repowering regelen.

Wat betreft de financiële participatie: Op 4 februari wordt het
Plan van aanpak van het Gebiedsfonds voor de repowering
aan de GC gepresenteerd; Daarbij kan de GC signalen mee
geven om het Plan van Aanpak te verbeteren.
Overigens wordt op 4 februari een indruk gegeven van de
bouwplanning en de bewonersinformatie over de
bouwplanning en het afbreken en hergebruiken van de
bestaande 10 windturbines.
Tenslotte wordt de voortgang van de uitbreiding van windpark
Landtong Rozenburg gepresenteerd.

In 2020 een ontwerp maken
van ''de Groene Gordel''.

Uitgevoerd.

Het project Diereneiland wordt
in 2020 in Rozenburg
georganiseerd.

Het project Diereneiland gaat helaas niet door.

De recreatieve functie van de Landtong stimuleren
Op 25 juli 2020 zal het Festival
of Flight georganiseerd
worden door EMCR.

Het programma was helemaal klaar, maar kon niet doorgaan
vanwege de coronacrisis, dit is uitgesteld naar 2021.

In 2020 gaat Sportregie
inzetten op het in beweging
brengen en houden van
Rozenburgers met speciale
aandacht voor mensen die het
lastig vinden om aan te haken
bij het bestaande aanbod.
Doelgroep: werkenden (24 tot
65 jaar)

Wordt in 2021 weer een nieuwe maatregel o.b.v. nieuwe
wijkanalyse is er een nieuwe prioriteitsgroep.
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In 2020 is er een nieuw
integraalvisie voor het groen,
recreatieve mogelijkheden en
toerisme met daarin een
goede inpassing van natuur,
de aanlegsteigers, het
evenemententerrein, het
walstroom- en windparkproject
met als doel de uitvoering in
2021 te starten. Deze
maatregel kan alleen goed
uitgevoerd worden met
commitment van het
Havenbedrijf Rotterdam.

In 2021 alsnog onderzoeken of er aanleiding is voor een
integrale visie die verder gaat dan de opgestelde beheervisie.
Wellicht meenemen in ambitiedocument Groene Gordel voor
alle buitenplaatsen, zoals in het rayonoverleg is afgesproken.

Boulevard van Rozenburg aantrekkelijker maken voor de Rozenburgers en passanten
Een haalbaarheidsstudie voor
het realiseren van minimaal 5
camperparkeerplaatsen op de
Boulevard in 2020.

Wordt doorgeschoven naar het WAP 2021. De
Gebiedscommissie heeft financiën uit de BIR-gelden
beschikbaar gesteld voor de maatregel.

In 2020 is de vindbaarheid van
het winkelcentrum vanaf de
Boulevard door het
aanbrengen van straatstickers
verbeterd.

Wordt doorgeschoven naar 2021. Planning is om in het
voorjaar van 2021 stickers te plaatsen. De Gebiedscommissie
heeft financiën uit de BIR-gelden beschikbaar gesteld voor de
maatregel.

Voorbereidende onderzoek in
2020 om een verblijftrap aan
te leggen om het
winkelcentrum beter te
verbinden met de Boulevard.

Wordt doorgeschoven naar het WAP 2021. De
Gebiedscommissie heeft financiën uit de BIR-gelden
beschikbaar gesteld voor de maatregel.

De Boulevard langs Het Scheur is prachtig, maar zou veel aantrekkelijker gemaakt kunnen worden voor
Rozenburgers en passanten.
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4 Betere Bereikbaarheid OV naar het centrum
Om Rotterdam per OV te bereiken vanuit Rozenburg zijn er twee mogelijkheden die beide
meer dan een uur kosten: De veerpont naar Maassluis en dan via de Hoekse Lijn naar het
centrum of met de bus naar Spijkenisse en dan via de metro verder. Het is dringend nodig om
de OV-verbindingen te verbeteren. In eerder stadium heeft een lobby plaatsgevonden voor
een waterbusverbinding.

Ondanks de verschillende werkzaamheden aan het wegennet rondom Rozenburg
zorgen dat het gebied bereikbaar blijft

In 2020 zorgen de afdelingen
Verkeer en Economie voor
bestuurlijk draagvlak voor
planvorming nieuwe
ontsluitingsweg Pothof als
onderdeel van integrale
gebiedsontwikkeling.

Wethouder geeft aan dat er geen extra financiële dekking
beschikbaar komt voor de nieuwe ontsluitingsweg Pothof.
Motie is afgedaan, terugkoppeling per brief naar de
Gebiedscommissie en de ondernemers volgt.

In 2020 een werkbezoek aan
Maassluis brengen samen met
de gebiedscommissie om de
aansluiting op de veerdienst
richting Maassluis te
verbeteren.

In de werkgroep grote projecten is op 12 maart 2020 door de
projectleider van de gemeente Maassluis een toelichting
gegeven over de gebiedsontwikkeling rond de veerstoep en
het metrostation in Maassluis. de plannen omvatten 600
woningen, een andere verkeersstructuur en een zuidelijke
toegang tot het metrostation. Dit maakt het ook voor de
Rozenburgers aantrekkelijker om in plaats van de metro in
Spijkenisse ook de metro in Maassluis te nemen. De
presentatie is nagezonden aan de leden van de
gebiedscommissie.

De afdeling Mobiliteit maakt in
2020 deel uit projectteam van
de gemeente Maassluis voor
optimalisatie van de verbinding
Rozenburg/Maassluis, over
Het Scheur in de
gebiedsontwikkeling Maassluis
en verkrijgen financiële
dekking voor betere ontsluiting
metrostation Maassluis voor
inwoners van Rozenburg.

De afdeling Mobiliteit is aangehaakt bij de planvorming in de
gemeente Maassluis. De gemeente Maassluis is aan de slag
gegaan met het traject dat moet leiden tot een nieuwe
verkeersstructuur rond het metrostation.

Rozenburg is van oudsher een eiland. De veerdienst met Maassluis is onze oeververbinding over Het Scheur.
Van daar kan men met de metro naar het stadscentrum van Rotterdam.
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5 Betere kansen voor jongeren
Om het dorp levendig te houden moet er worden geïnvesteerd in kansen voor de jeugd.
Penta Rozenburg is de enige middelbare school in Rozenburg. Het aantal leerlingen nadert de
kritische grens. Het is van vitaal belang dat de school blijft. Goed onderwijs moet voor
leerlingen bereikbaar blijven. Inmiddels is het voor het eerst mogelijk een volledige Havo-
opleiding af te kunnen ronden op Rozenburg.
De eisen aan het werk in de haven en industrie nemen toe. Rozenburg moet aangehaakt
blijven bij deze nieuwe ontwikkelingen.
Het is zaak om de jongeren voldoende bagage mee te geven om in de maatschappij te
kunnen functioneren. Dit begint door het opgroeien in een stabiel gezin, een veilige omgeving
en het aanbieden van mogelijkheden om talenten te kunnen ontwikkelen.

Hoe zorgen wij voor goed onderwijs op de basisscholen en Penta Rozenburg?
Een plan van aanpak maken
voor een schoolnetwerk 10 -14
voor Penta Rozenburg in 2020

De Gemeente Rotterdam is voortdurend in gesprek met
Penta Rozenburg.

Het creëren van een Gezonde Leefstijl voor de jongeren op Rozenburg
Er wordt in de week van zorg
en welzijn in 2020 speciale
aandacht besteed aan
gezonde leefstijl voor kinderen
en jongeren.

DIA heeft in de zomerprogrammering extra cursussen gegeven
om weerbaarder te zijn. De cursussen zijn goed bezocht en de
kinderen konden op de Lekstraat ook lekker buitenspelen op
het plein.

Dialoog met jongeren over de
Energietransitie en
Duurzaamheid i.s.m. Penta
Rozenburg in 2020.

Door de coronamaatregelen kon dit niet doorgaan.

In februari 2020 wordt voor het
netwerk een conferentie
georganiseerd waar o.a. de
ambities voor de jeugd
uitgesproken worden voor
2020. Voor de onderwerpen:
zorg, duurzame welzijn en
welbevinden. Op basis van
deze ambities gaan we in
verbinding met de
netwerkpartners concreet aan
de slag met de acties voor
2020.

Het jongerenwerk heeft in de zomermaanden extra ingezet op
ambulante benadering van de jongeren. Er is fysiek en digitaal
sport en spel georganiseerd voor jongeren. Het jongerenwerk
kijkt, als alternatief voor een groot jongerenevenement, naar
mogelijkheden om een reeks aan kleine evenementen voor
jongeren in de kerstvakantie uit te voeren. De theaterzaal van
de Lekstraat en Multimedia worden hierin meegenomen.

In februari 2020 wordt de
menukaart cultuur en sport op
ludieke manier gelanceerd op
de basisscholen, CJG en
andere jeugdplekken. De
ambitie is om
Informatieplatform voor
kinderen te ontwikkelen
waarop terug te zien is wat er
in de vrije tijd te doen is op
Rozenburg.

Uitgevoerd.

In 2020 wordt het project
Rozenburg Danst wederom
georganiseerd.

In 2021 opnieuw bekijken. Sport wil breder trekken met sport,
beweging en gezondheid.
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Meer kansen en uitdagingen voor de Rozenburgse jeugd creëren.
Het door ontwikkelen van een
jongeren Advies Team door de
Gebiedscommissie Rozenburg
in 2020. Ook zal het jongeren-
adviesteam in 2020 minimaal
1 BI indienen t.b. van een
behoeftevraag van de Jeugd.

Ten gevolge van de coronamaatregelingen en het
steekincident is er geen geschikt moment meer gekomen in
het laatste kwartaal van 2021. Enkele jongeren uit het JOAT
zijn zich gaan verenigen in st. Mush. Hierdoor is de interesse
voor het JOAT veranderd. In de periode jan-mrt 2021 wordt de
opbrengst van de thema’s uit het JOAT teruggekoppeld aan de
betrokken jongeren en krijgen een aantal jongerenwerkers een
training hoe ze participatie met jongeren kunnen voortzetten.
Girolanda gaat samen met het jongerenwerk in gesprek met st.
Mush over hun ideeën voor Rozenburg.

In samenwerking met DIA en
de Cultuurscout wordt in 2020
opnieuw een Jongeren Event
(Design Your Future)
georganiseerd, waarin de
Rozenburgse jeugd zich uiten
in de uitingsvormen die
passen bij hun
belevingswereld. Positieve
gezondheid, positief gedrag en
duurzaam welbevinden in de
verschillende fases van je
toekomstig leven zijn hierbij de
aandachtspunten.

Vanwege de nieuwe aangekondigde coronamaatregelen zijn
vanaf 15 december de jongerenactiviteiten verder
teruggebracht naar online activiteiten zoals bingo. Verder zijn
er rond oud en nieuw in samenwerking met andere stedelijke
welzijnspartijen online voetbalwedstrijden georganiseerd om
jongeren oud en nieuw zoveel mogelijk binnenshuis te laten
vieren.

Het Cruyff Court wordt in 2020
aangelegd en geopend. Het is
onderdeel van de
aanpak/opknapbeurt van de
gehele Kolenkit. Daarna
borging wekelijkse
programmering.

Het veld is gerealiseerd.

Sportregie organiseert in 2020
een sportentocht. Doelgroep: 6
t/m 12 jaar. Kennismaken en
kansen met het
jeugdsportfonds.

Door de coronamaatregelen kon dit niet doorgaan.

In 2020 wordt er een Summer-
en Winterschool voor de jeugd
van Rozenburg georganiseerd
door het jongerenwerk.

Aanbod is trouwens voor jong tot oud. Summerschool heeft in
de maanden juli en augustus 2020 plaatsgevonden met
gevarieerd aanbod, ook voor jeugd.

De Rozenburgse middelbare school heette vroeger ‘PENTA
College CSG Godfried Richter’, vernoemd naar de eerste
burgemeester van ons eiland. Sinds eind 2020 gaat de school
verder onder de naam ‘Penta Rozenburg’ en vanaf de
zomervakantie 2021 kan men ook de Havo-opleiding volgen en
afronden.
Dhr. Oosterlee (technisch-voorzitter Gebiedscommissie
Rozenburg) en dhr. Tange (Directeur Penta Rozenburg)
markeren dit voor Rozenburg belangrijke moment met het hijsen
van de Rozenburgse vlag op het schoolplein.
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Rotterdam-Rozenburg, 4 februari 2021

Wijkmanager Rozenburg Technisch-voorzitter Gebiedscommissie
R.A.G. Bijnaar R.J.B. Oosterlee
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Bijlage: Overzicht bewonersinitiatieven

Door het coronavirus zijn er bewonersinitiatieven ingetrokken.

Bewonersinitiatieven Totaal
20-0088 Darts4live toernooi            4.920
20-0109 Anti Troep Groep Rozenburg            1.350
20-0178 75 jaar bevrijding Rozenburg            7.900
20-0178 75 jaar bevrijding Rozenburg, verlaging           -6.275
20-0210 Kerstconcert Celebrate Christmas Together              860
20-0210 Kerstconcert Celebrate, verlaging             -860
20-0246 Onthaasten - leven en werken zonder opgebrand te
raken              900
20-0352 Koningsdag 2020            8.275
20-0352, Koningsdag 2020, verlaging           -7.491
20-0527 Gereedschap Dorpstuin            1.712
20-0609 Muziek voor verpleeghuisbewoners              900
20-0630 Multiculturele Poëziebijeenkomsten Rozenburg            7.500
20-0675 Achter ons Masker            7.275
20-0859 Hekwerk Kippenwei            6.001
20-0877 Kindermusical            2.800
20-0890 Halloween optocht            2.955
20-0890 Halloween optocht, verlaging           -2.955
20-1000 Aan de slag in de Dorpstuin              300
20-1176 Buitenoverkapping ihkv corona            2.500
Retour 2019, 19-1026 Intocht en sinterklaas             -316
Retour 2019, 19-1056 Dag van de Ouderen             -258
Retour 2019, 19-1443 Activiteit verbinding jong en oud               -61
Retour 2019, 19-1564 Het Rozenburgs Zwemfestijn           -1.269
Sky Studio          10.000
Voetbalvereniging Rozenburg          10.000
Eindtotaal          56.663


